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Referat af

Generalforsamlingen
K.A.S. Generalforsamling – 21.10.2020
Hellerup Sejlklubs bådhal, 
Paul Elvstrøms Plads 1, 2900 Hellerup

Dagsorden 
1. Valg af dirigent 
2. Godkendelse af bestyrelsens beretning   
 for det forløbne år 
3. Godkendelse af det reviderede årsregn-  
 skab og status 
4. Bestyrelsen forelægger budget og planer  
 for det kommende år 
5. Behandling af indkomne forslag 
 (der er ingen forslag indkommet) 
6. Fastsættelse af kontingent og indmeldel-  
 sesgebyr for det kommende år 
7. Valg af formand 
8. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
9. Valg af revisor og revisorsuppleant 
10. Eventuelt 

OBS! Vi gør opmærksom på vedtægternes 
§7 stk. 2:
”Stemmeret har alle myndige aktive med-
lemmer, som har været medlem i mindst 2 
måneder”. 

Ad punkt 5: Indkomne forslag - der er ikke 
indkommet nogen forslag 
Ad punkt 6: Bestyrelsen foreslår kontingent 
og indmeldelsesgebyr uændret 
Ad punkt 7: Valg af formand - Formanden er 
på valg - villig til genvalg 
Ad punkt 8: Valg af bestyrelsesmedlemmer 

• Niels Erik Andersen - på valg - 
 villig til genvalg
• Erik O. Jensen - på valg - villig til genvalg
• Morten Ingerslev - ikke på valg
• Charlotte Andersen - ikke på valg

• Jesper Simonsen - ikke på valg - fratræder
• Anne Nimb - ikke på valg
• Svend Bie - på valg - villig til genvalg
• Susanne Jordt - ikke på valg
• Som nyt bestyrelsesmedlem foreslår 
 bestyrelsen Stig Bang

Ad punkt 9: 
Valg af revisor samt intern revisor. 
Som revisor foreslår bestyrelsen ReviPoint, 
statsautoriserede revisorer A/S 
Interne revisorer
• Ane Samuelsen på valg - villig til genvalg 
• Jan Haagensen ikke på valg 
 Suppleant for interne revisorer 
• Vagn Bjerre - på valg - villig til genvalg 

REFERAT
Referent valgt: Diego Børresen Lladó
Deltagere: 27 stemmeberrettigede, 1 ikke 
stemmeberettiget.

1. Valg af dirigent
Niels Laursen valgt.
Dirigenten konstaterede at generalforsamlin-
gen var rettidigt indvarslet og beslutnings-
dygtig.

2. Godkendelse af bestyrelsens beretning 
for det forløbne år

Formanden mindedes afdøde klubmedlemmer 
med et minuts stilhed
• Ole Hedegaard
• Birte Larsen “Fru Larsen”
• Jørgen “Pusle” Petersen
• Carl Holst
• Johannes Engelsby Hansen
• Mette Børrild
Æret være deres minde.
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2. Bestyrelsens beretning indeholder også 
dækning af 2020 grundet det sene tidspunkt 
på året, blot til information.

Udefra kommende projekter
•  Svanemølleværket som nyt Teknisk 
 Museum
•  Ørsted overdrager værket til By & Havn,   
 som vil omdanne værket til et Teknisk   
 Museum samt erhverv
•  Frems landsplads inddrages til nyt spids-
 belastningsværk
•  Kulpladsen omdannes til bebyggelse for   
 lejligheder
•  DTMf ølgegruppen etableres
•  Deltagere: K.A.S., Frem, Sundet, DSR &   
 SMH (Svanemøllehavnen)
•  Mål for DTM gruppen
•  Redde Frems landplads
•  Sikre en erstatning for Kulpladsen i den   
 midlertidige havn
•  Forsøg at gøre nye midlertidige havn   
 permanent

DTM forløb 2019 - Initiativer og resultater
Møder: Østerbro lokaludvalg, Partierne S, Sf, 
EL, Borgerrep, By & Havn
Medier: Østerbro lokalblad, Politiken, Nord-
havn avis, TV2 Lorry
Høringssvar til KP2019
Resultater: Frems landplads reddet
Forståelse for at den nye havn bør kunne 
håndtere de store både
SMH synliggjort som vigtigt socialt og kul-
turelt frirum for talrige klubber
Bedre sammenhold blandt DTM gruppens 
deltagere

Foreningspuljen 
DIF og DGIs foreningspulje 
En flot ansøgning gav resutater
•  Finanslovsbestemt pulje på 70 Mio årligt
•  Støtter “hverdagens fællesskaber i idræts- 
 foreninger”
•  Bestyrelsen besluttedem at lade Kapsej-
 ladsudvalget ansøge om om støtte til ind-

køb af J/70 båd samt støtte til undervisning 
•  Ansøgningen blev godkendt og tildelt   
 150.000,- kr.
•  Fordeling: 120.000,- til J/70 / 30.000,-   
 til undervisning
•  Vi lejede J/70 til 2019 sæsonen med   
 forkøbsret, 65.000 for leje og yderligere  
 260.000 for båden.

Naturlig udskiftning i havnens ledelse
Sejlklubben Frem: Ny formand Carsten 
Mikkelsen
Sejlklubben Sundet: Ny formand Ole Brandt
Svanemøllehavnen: 
Ny bestyrelsesformand: Poul Koldsø, 
Ny havnefoged: Anders Ostenfeldt
Særlig Tak til Niels Laursen for 10 år på pos-
ten som formand I SMH

SEJLERSKOLEN
•  Fuldt besatte A,B, R, S hold, ingen 
 Aspiranthold
•  Flot førerprøve med 31 ud af 36 beståede

VINTERSKOLEN
•  Navigation og søvejsregler
•  Y1, Y3, VHF, Brand og søsikkerhed, 
 Motorpasning, Førstehjælp
•  Deltagelse fra mange andre klubber
•  Flotte resultater mht beståelse
•  Danmarks største leverandør af Y1

Sejlerskolens udfordninger  
Dansk Sejlunions “Diplomskole koncept” som 
søger at ensrette alle de danske sejlklubber 
Nye og ufuldstændige krav til indhold af Y1 
og Y3
Nye prøveformer/Online prøver
Mangel på pensumlister og eksempel opgaver 

FLÅDEN
•  Fire gaffelriggede skolebåde; Freja, Ydun,   
 Fylla og Sigyn
•  Generelt i god stand, men Fylla er aldren-  
 de og trænger til nye spanter
•  Tre Spækhuggere; Odin, Thor og   
 Hvalfisken



•  Grundet et mastehavari, har vi nu altid en  
 ekstra mast klar (til Spækhugger)
•  Deltager nu med i vintersejladsen
•  OBS: Vi har meget restriktive regler for
  brug af klubbens både i vinterperioden –  
 man kan IKKE leje bådene i vinterpero-  
 den! 

KLUBHUSUDVALGET
•  Ny udvalgsformand: Susanne Jordt
•  Tak til Margit Arentoft for en fin over-  
 dragelse, incl. vedligeholdelsesplaner og   
 leverandørlister
•  Reperationer
 Utætte vandrør udskiftet I badeværelserne
 Påbegyndt udskiftning til LED lamper   
 indendørs og udendørs
 Vinduesudskiftning I hele klubhuset er   
 afsluttet  
•  Martini-pokalen
•  Vi har fra Brdr. Hjorths efterkommere fået  
 overdraget Martini-pokalen samt en kopi
  af den guldpokal, der smeltede da klub-  
 huset i sin tid brændte. 

AKTIVITETSUDVALGET 
•  Ny udvalgsformand: Delphine Piault
•  Tak til Liv Skovholm for en god over-  
 dragelse
•  Fasteaktiviteterafholdt: Fødselsdag, K.A.S.  
 Træf, Standerhejsning og –nedhaling
•  Foredrag/Klubaften
•  Crossing the Atlantic – i en Volvo Ocean   
 Race båd
•  Nødkommunikation & Nødraketter
•  Førstehjælp på langfart
•  Fra fører til skipper
•  Grillaftener, Martha, mm 

INFORMATIONSUDVALGET
•  Klubbens informations portaler 
 Web portalen, nyhedsformidling 
 kalender og lokalebooking 
•  Facebook siden - Voksede i 2019 til 700   
 medlemmer, levende forum
•  BARKASSEN - Vores klubblad som ud-
 gives 7 gange om året

KAPSEJLADSUDVALGET 
•  Fortsatte i 2019 samarbejdet med Crew   
 You!
•  Erfaren trænerstab med Rene Villefrence,
 Jesper Radich og Mille Brandt
•  Sommerperioden; 60 aktivesejlere
•  Vinterperioden; 30 aktive sejlere   
 hveranden søndag
•  Afholdt en succesfuld weekend for   
 Spækhuggere og kapsejladsinstruktører i   
 samarbejde med Dansk Sejlunion
•  Særligt tirsdags træningstilbud for kvin-
 der i K.A.S. med henblik på deltagelse i   
 WOW stævner
•  Deltagelse i Sejlsportsligaen gav en10.
 plads og vi fortsætter i 1st divisionen i   
 2020.
•  Deltagelse i DM i Spækhugger 

HAVNEUDVALGET
• Medlemmer fra K.A.S.
•  Niels Erik Andersen og Lars Wilms
•  Afholdt møder: 10 samt en ordinær GF
•  Driften går godt og likviditeten er god.
• Et godt polster til de usikre tider de
 næste 8 år med Nordhavnstunnel, sky-  
 brudstunnel og Svanemølleværkprojektet
•  Tidligere havnefoged John Vestergaard
 aftrådte i perioden og blev erstattet af   
 Anders Ostenfeldt
•  Havnen var fuldt udlejet I 2019. 
 Der er 255 ansøgninger til havnepladser:  
 K.A.S. 93 stk., Sundet 94 stk. og Frem   
 68 stk. Der var lidt færre gæstesejlere i   
 2019 end normalt.
•  Havnens håndtering af bådoptagning /   
 søsætning er en success for både klubber  
 og bådejere
•  En ny legeplads blev etableret foran   
 havnehuset i 2019.
•  Deltager aktivt I projekterne vedr. Nord-  
 havnstunnel, skybrudstunnel projektet   
 samt Svanemølleværket.
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HELHEDSPLANEN FOR 
SVANEMØLLEHAVNEN
Projektet drives af udviklingschef 
Per Schulze, By &Havn
•  I samarbejde med Spektrum Arkitekter
•  Samt styregruppen for udvikling af   
 Svanemøllehavnen bestående af K.A.S.,   
 Frem, Sundet, DSR, SMH
•  Aktiviteter
•  Flere møder i By & Havn, Toldboden
•  Besigtigelse afholdt af havne- samt klub-  
 områderne
•  Interview med mange interessenter – 
 ikke kun klubberne I SMH.
•  Næste skridt
•  Workshop d. 28. oktober
 (Udfordringer, Potentialer og Visioner)
•  Færdig plan sidst på året

WORKSHOP VISION 1
Understøt eksisterende aktiviteter og fore-
ninger i Svanemøllen Havn
•  Respektér foreningernes behov for at   
 opretholde deres aktiviteter
 Indfør længere lejekontrakter
•  Få styr på trafik og sikkerhed på vandet
•  Skab mere plads til havnens aktiviteter
•  VAND: Organisér vandet bedre?
 Ryk broerne tættere på hinanden?
•  LAND: Organisér landet bedre?
 Landvinding? Dobbelt use? 
 (døgnet, ugen, året)?
•  Tillad variation, mangfoldighed og et 
 ’mikset’ udtryk

VISION 2
Åbn op og invitér indenfor
•  Skab plads til nye brugere og nye 
 (vandsports)aktiviteter i havnen
•  Skab plads til rekreative gæster fra 
 Østerbro og København
•  Skab et mødested/en paraplyforening/ 
 et velkomststed?
•  Skab et maritimt havnemiljø med butikker,  
 restauranter o.l.
•  Skab en fysisk forbindelse havnen rundt

BÅDPLADSUDVALGET
•  Besigtigelse med dykker af broen ved   
 kranen samt bedingen, indhentning af   
 tilbud på reperation af broen med henblik  
 på at have en løsning i foråret 2020
•  Håndtering af lister vedr. bådoptagning/  
 søsætning
•  Meget begrænset mulighed for lån af   
 specialværktøj såom båndsaven
•  Daglig opsyn med og orden på pladserne
•  Afholdt vedligeholdelsesdage på hhv   
 Gammel Plads og Kulpladsen

KAJAKUDVALGET
•  Reperation af flydebroen som anvendes   
 ved søsætning
•  Deltagelse i sommertræf i den Svenske   
 Skærgård 

SØULKE
•  Der blev afholdt sejlads med de 
 4 gaffelriggere hver onsdag
•  5 sociale arrangementer afholdt i løbet 
 af året
• Ialt 45 Søulke i 2019
•  Du kan blive medlem, når du er fyldt 60   
 år og har været medlem af K.A.S. i 5 år. 

TAK TIL ALLE FRIVILLIGE!
•  En så bred vifte af aktiviteter som vi netop  
 har gennemgået, kan kun gennemføres   
 fordi vi har så mange frivillige, som stiller   
 op og utrætteligt bidrager til klubben.
•  Det er i høj grad de frivillige der får tin-  
 gene til at lykkes
• 1000 tak for det! 

BEGIVENHEDER I 2020
COVID-19 Pandemien
•  Påvirker alle aktiviteter på tværs af udvalg
•  Vi følger DS anbefalinger
•   Virtuel standerhejsning afholdt
•  Sen opstart på såvel Kap-som Skolehold
•  Mange fælles aktiviteter blev aflyst
•  Udskudt generalforsamling
•  Vinterundervisning kører med flere og   
 mindre hold 
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Ane Samuelsen: I 2019 – ros til vinterskolen. 
Men der manglede ros til tovværkslærerne 
(6 eller 7). Det beklager Jon at have glemt at 
medtage i beretningen.

Jens Peter Sandholt kommentar: Vinterskolen 
bidrager med over 130.000 kr., næsten lige 
så meget som sommerskolen.

Til klubhusudvalget: Vi bruger skolestue syd 
til at tørre sejl, der er dog dårlig plads og 
udluftning. Problemet er ikke blevet mindre 
med udvidelsen af kapbådene, og den øgede 
aktivitet året rundt. Jon Bundesen: Bestyrel-
sen ved, at noget skal gøres, og det er ved at 
blive drøftet, hvad der kan gøres. Problemet 
er dog grundlæggende, at vi er vokset ud af 
den plads vi har. Vi ser på om en container 
kan bruges, eller en flydende lagerbygning – 
vi skal ud i alternative løsninger, da klubhuset 
er for lille.

Jesper Simonsen: Foreslår at pladsen til cykel-
stativet for enden af klubhuset inddrages til 
udendørstørring som midlertidig løsning.

Mikael Petersen: Vi skal have tørret sejlene, og 
det fungerer ikke udendørs. Hvis sejlene skal 
holde, så skal de hænges til tørre indendørs, 
og vi skal kunne stole på, at de får lov til at 
hænge. Man kunne lægge linoleum på gulvet, 
installere ventilator. Sejlene er relativ små, så 
undervisningsholdene bør kunne håndtere de 
ca. 5 sejl, vi taler om. Et spørgsmål er også, 
hvorfor vi har 30 skabe inde i rummet, hvor 
nogle skabsejere så bliver irriteret over sej-
lene, og i et tilfælde faktisk har beskadiget en 
spiler pga. irritation.

Bestyrelsens beretning for 2019 blev herefter 
godkendt enstemmigt af forsamlingen.

3. Godkendelse af det reviderede 
 årsregnskab og status / Erik O. Jensen
 Aldersfordelingen vises på næste side 
Tendensen er, at medlemsskaren bliver 
“yngre”, og der er ca. 100 medlemmer flere 

•  Skab en ’magnet’/ noget at være sammen  
 om, skab plads til alle
•  Vend ’vrangen ud’ på havnen

ERSTATNINGSHAVNEN I NORDHAVNEN
•  Processen frem imod en erstatnigshavn   
 drives af Rambøl, Vejdirektoratet og 
 By & Havn
•  Der orienteres løbende i “Havneforum”   
 hvor K.A.S. er repræsenteret. 
 2 møder afholdt
•  SMH er en aktiv spiller og bestyrelsesfor-
 mand Poul Koldsø har gode forbindelser

STATUS
•  Der ligger nu et første forslag til projekt   
 for erstatningshavn Færgehavn Nord
•  Svanesøen bliver holdt lukket under 
 byggeriet
•  Der etableres et signalreguleret kryds ved  
 Strandvænget

TIDSPLAN
•  Udbud af erstatningshavnen i februar   
 2021
•  Opstart efter sejlsæsonen 2021
•  Erstatningshavn klar til sejlsæsson 2022

UDFORDRINGER I 2020
Samarbejdet med DS og specielt Y1 og Y3 
går ikke godt og der er store protester fra 
lærerne
•  Manglende pensumlister
•  Manglende overblik over de krav som der  
 skal undervises imod
•  Planlagt møde med de berørte lærere d.   
 25. oktober
•  Måske skal vi have et forslag til ændringer  
 med på DS generalforsamling næste gang 
Indskærpning fra Jesper Simonsen fra Båd-
pladsudvalget i beretningen:
Specialværktøj hører til gamle Frejas værk-
sted og lånes ikke ud. Der udføres heller ikke 
arbejde for andre bådejere.

Spørgsmål/kommentarer fra salen:
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(eksklusive betingede medlemsskaber) siden 
2018, fortrinsvist yngre. 
Der er fortsat lang venteliste til sejlerskolen.
Ancienniteten ultimo 2019: Her ligger 453 
med under 5 års anciennitet.
Regnskabet 2019:
For præcise detaljer, henvises til  Årbogen.
Likviditeten er stigende over kalenderåret, og 
vi er velkonsoliderede, med en minimumsbe-

holdning på 2 – 3 mio. kr. Det giver os store 
frihedsgrader til projekter.
Regnskabspraksis blev ændret i 2019 (ændret 
periodisering), men det har ikke indflydelse 
på klubbens økonomi. Forudbetalte kontin-
genter og lejemål er overført til klubbens 
egenkapital og taget ud af driften.
Indtægtssiden er steget omkring 138 tkr. Ift. 
budget.
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Udgiftssiden er lavere end budgetteret, bl.a. 
som følge af ca. 150 tkr. i eksterne støttemidl-
er til indkøb af J/70’eren (jf. formandens 
be-retning). Udgifter til Gamle Freja var også 
lavere end budgetteret.
Overskuddet blev på 488,6 tkr.
Vi har derfor en likvid formue på 3.2 mio. kr. 
ved udgangen af 2019.
Spørgsmål: Ingen til dette punkt.

Aktiver/passiver gennemgået. Bådfonden er 
fortsat på ca. 250 tkr.
“Anden gæld”, heraf udgør 248 tkr., udgør 
klubbens depositum for udlånte nøgler!

Spørgsmål: Hvad er der indtægter fra kiosken 
i stueetagen?
Svar: Leje 2600 kr/md ex moms. De har en 
kontrakt med overdragelsesret, og det vil 
koste os en hel del af opsige kontrakten.
Ingen yderligere spørgsmål.

Årsregnskabet for 2019 blev enstemmigt 
godkendt.

4. Bestyrelsen forelægger budget og pla-
ner for det kommende år / Erik O. Jensen

Da vi er så langt henne på året, som følge 
af generalforsamlingens udskydelse pga. 
corona-restriktioner, kan vi allerede se lidt om 
hvordan 2020 kommer til at gå: 
Budgettet er stort set på indtægtsiden fast-
holdt siden 2019, og rimeligt konservativt.

Udgiftssiden er øget med 110 tkr., som ikke 
mindst skyldes tabte indtægter på sommer-
skolen som følge af Covid-19 konsekvenser-
ne, manglende udlejning af Jomsborg, ekstra 
rengøring. Alt i alt påvirker Covid-19 os nega-
tivt med minimum 200 tkr.
Beddingsreparation mv. har holdt budgettet.
AV-udstyr og reparation af Fylla afholdes ikke 
i 2020. 
Vi forventer derfor et 0-resultat (ekskl. 
afskrivninger), og et underskud på ca. 100-
200 tkr. inkl. afskrivninger.

Budgettet for 2020 blev enstemmigt god-
kendt.

5. Behandling af indkomne forslag 
 Ingen modtaget.
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6. Fastsættelse af kontingent og indmel-  
 delsesgebyr for det kommende år
 Bestyrelsen foreslår: Fastholdes uændret.  
 Enstemmigt godkendt.

7. Valg af formand
 Jon Bundesen genvalgt.

8. Valg af bestyrelsesmedlemmer
 Niels Erik Andersen - på valg - 
 villig til genvalg  - GENVALGT
 Erik O. Jensen - på valg - villig til genvalg   
 - GENVALGT
 Jesper Simonsen - ikke på valg - fratræder

 Anne Nimb - ikke på valg
 Svend Bie - på valg - villig til genvalg -   
 GENVALGT
 Susanne Jordt - ikke på valg
 Som nyt bestyrelsesmedlem foreslår be  
 styrelsen 
 Stig Bang - VALGT

9. Valg af revisor og revisorsuppleant
 REVI-Point foreslået som revisor af besty-  
 relsen. Godkendt.

Intern Revisor: Ane Samuelsen er på valg – 
GENVALGT.
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ANVENDT REGNSKABSPRAKSIS (fra Årbog 2019)

Årsregnskabet for Kjøbenhavns Amatør-Sejlklub for 2019 er aflagt i ove-
rensstemmelse med klubbens vedtægter.

Årsregnskabet er aflagt efter samme regnskabspraksis som sidste år 
udover nedennævnte forhold og aflægges i danske kroner.

Ændring i anvendt regnskabspraksis
Regnskabspraksis vedrørende indregning af indtægter er ændret. Klub-
ben har i tidligere år indregnet indtægter i henhold til den regnskab-
speriode som indtægterne vedrø-rer, og derved har der været optaget 
store forudbetalinger (periodisering). Fra og med regnskabsåret 2019 
indregnes indtægter efter faktureringstidspunkt uanset hvilken periode 
indtægterne måtte dække.

I årsregnskabet pr. 31/12 2018 udgjorde periodiseringen kr. 737.553, 
jf. nedenstående specifikation:

Forudbetalt kontingent ..................................          368.856
Forudbetalt pladsleje ......................................                   209.551
Forudbetalt skoleafgift ...................................             77.825
Forudbetalt skurleje/skabsleje ......................              79.821
Forudbetalt Jomsborg ....................................               1 .500

Ialt .................................... ............................               737.553

Det kan forudsættes, at periodiseringen for 2019 ville have en størrelse på 
samme niveau som i 2018, og på denne baggrund vil praksisændringen 
ikke have indflydelse på klubbens resultatopgørelse for 2019, idet besty-
relsen har valgt at indregne periodiseringen pr. 31/12 2018 direkte på
klubbens egenkapital i 2019.

Korrektionen er ligeledes ændret i sammenligningstallene for 2018.



Intern Revisor suppleant: Vagn Bjerre - GEN-
VALGT.

10.  Eventuelt 
Forslag fra Mikael Petersen: Bestyrelsens be-
des afvikle private skabe i klubhuset grundet 
pladsmangel. Vi er 1100 medlemmer og 30 
skabe, så det giver ikke mening længere.

Kommentar, Delphine Piault: Der er flere af 
disse skabe, der benyttes af de frivillige kræf-
ter (lærere mv.)
Jesper Simonsen: Modforslag om flere skabe.

Kommentar fra Jon Bundesen: Bestyrelsen vil 
gerne se på en samlet løsning, herunder at 
finde muligheder for at tørre sejl.

Dirigenten fastslog, at det ikke er muligt at 
stemme om et forslag, der ikke har været 

til medlemmernes kendskab i indkaldelsen, 
men opfordrede til eventuelt at fremsende 
forslag inden næste tidsfrist, som allerede 
er 1. februar 2021 til behandling på næste 
generalforsamling.

Stig Bang: Takker for valget. Opfordrer til at 
flere melder sig som frivillig – skriv til baad-
plads@kas.dk eller tal med Jesper Simonsen 
eller Stig Bang.

Dirigenten konstaterede at dagsordenen var 
udtømt og erklærede generalforsamlingen for 
slut. 

Formanden bad herefter alle afslutte med et 
med afdæmpet corona-sikkert K.A.S. hurra!

H Diego Børresen Lladó, referent
Niels Laursen, dirigent
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